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Styrelsemöte  
Tid:  18.30 – 21.00 
 

 
§   1  Mötets öppnande 

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 

§   2  Godkännande av dagordning  
Dagordningen gicks igenom och godkändes.  

 
§   3  Val av Justerare 

 En justerare valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

§   4  Föregående protokoll, från 2019-12-03 
Föregående protokoll gicks igenom. Noterades att jaktansvarig inte fått svar ang. marken 
avsedd till jubileumsprovet. Han tar förnyad kontakt med kontaktpersonerna. 
Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 
§   5  Årsmötet 15 mars 2020 

Ingen i valberedningen hade möjlighet att närvara vid kvällens möte, men hade skickat 
information till ordföranden om sina tankar. Valberedningen rapporterar om utmaningen 
att hitta ersättare för avgående utbildningsansvarig. Det är svårt att hitta någon som vill ta 
på sig hela ansvaret. Därför har valberedningen gett förslag på alternativ arbetsfördelning 
vilken diskuterades i styrelsen. Ett bra förslag, men styrelsen förordar att nuvarande 
organisation behålls och att samarbetet mellan sektioner och avdelning ökas avsevärt. Det 
vinner alla på - inte minst våra medlemmar. 
 
Avdelningen har för avsikt att som vanligt bjuda årsmötesdeltagarna på smörgåstårta och 
kaffe. I samband med årsmötet kommer Peter Ekeström att hålla en föreläsning kring 
”Hundens signaler – Lär dig språket”.   

 
§   6 Rapporter (skriftliga rapporter i bilaga) 

 
Frågan väcktes om styrelsen med anledning av jubileumsåret, ska instifta två nya 
Vandringspris. Ett pris för den hund som under året blivit Dalarnas bästa Utställningshund 
samt ett pris till den hund som under året blivit Dalarnas bästa elitviltspårhund. 

Styrelsen beslöt att instifta dessa två nya vandringspris och uppdrog åt jubileumskommittén 
att komma med förslag på lämpliga priser.    

 
§   7  SSRK Dalarnas 30-årsjubileum 

Jubileumskommittén informerade om de aktiviteter man planerar för under jubileumsåret 
och en kostnadsbild över förslagen presenterades. Styrelsen diskuterade ett antal 
profilprodukter för jubileumsåret och kom fram till att inhandla ett av förslagen som 
jubileumsgåva till medlemmarna.  

Styrelsen beslöt att köpa in en jubileumsgåva och uppdrog åt en av ledamöterna att beställa 
denna. 

 
Jubileumskommittén berättade vidare att Rankhyttan är bokad för en jubileumsmiddag till 
den 13 juni, samma dag som KM förläggs där. Menyförslag diskuterades och man enades 
om att beställa en buffé. Rankhyttan kan också erbjuda övernattningar. Bokning av 
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övernattning gör var och en själv till Rankhyttan och kostnaden för övernattningen betalas 
fullt ut av de boende själva.  

Styrelsen beslöt att avdelningen sponsrar middagen med 100 kr /deltagande medlem. Vidare 
beslöts att sista anmälningsdag för jubileumsmiddagen är 15 maj. 

 
Styrelsen ansåg det lämpligt att man vid anmälan om deltagande i KM, även bör kunna 
anmäla sig till den efterkommande jubileumsmiddagen. 
 
Jubileumskommittén informerade också om föreläsningen med Peter & Dogworks den 15 
mars, i samband med årsmötet. En annons presenterades och styrelsen kom fram till att 
alla anmälningar ska ske från SSRK Dalarnas hemsida, via en länk till Studiefrämjandet (som 
administrerar föreläsningen). 

Styrelsen beslöt att anmälningsavgiften för föreläsningen är 50 kr/deltagande medlem.  
 

§   8  Verksamhetsberättelse för 2019 
Ett utkast till Verksamhetsberättelse 2019 presenterades. Styrelsen gick igenom 
dokumentet och någon detalj upptäcktes, som behövde korrigeras. Det återstår 
fortfarande att infoga bokslutet, som inte blir klart förrän revisorerna gått igenom 
materialet (vilket sker under kommande 2 veckor). Vidare har inte anmälningstiden för 
Alle’z Isabells vandringspris gått ut än, så den uppgiften återstår också att föra in. 

 
§   9  Verksamhetsplan för 2020   

Ett utkast till verksamhetsplan presenterades. Styrelsen fann att det var ett par uppgifter 
som inte kommit med och uppdrog åt sekreteraren att lägga till dessa.  
Kassören informerade om att någon rambudget är ännu inte framtagen och han ber att få 
återkomma med den. 

 
§ 10 Arbetsdag/Visionsplanering för avdelningen 

Något datum för arbetsdagen har inte bestämts än, dock har styrelsen kommit fram till att 
det blir efter våra olika årsmöten inom avdelningen. Styrelsen konstaterade att under 
arbetsdagen ska arbetsplaner för 2021 och 2022 ritas upp. Vidare ska en punkt om arvoden 
för funktionärer behandlas.  
 

§ 11  Hemsida och Facebook 
 Styrelsen konstaterade att det nu är viktigt att information om allt vi beslutat om på detta 

möte ska presenteras på avdelningens hemsida och på vår Facebooksida.  
Uppdrogs åt avdelningssekreteraren att skicka material till Webbmaster.  
 

§ 12  Apportören 
 Ett manus till Apportören nr 1/2020, har skickats in. Nästa manusstopp är den 15 april. 

 
§ 13  Skrivelser 

- Ett brev från Dalarnas Folkrörelsearkiv har inkommit med en inbjudan till deras årsmöte. 
De berättade också i brevet att det kommer att läggas en motion till årsmötet om att få 
höja avgifterna.  

- - Hs har meddelat att det inte blir något nytt SSRK-Prov än. Det gamla anmälningssystemet 
fortsätter att gälla. Alla prov ska, innan 1 februari, läggas in på vanligt sätt.  
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§ 14  Övriga frågor 
 Utbildningsansvarig informerade om att hon håller på att titta över hur arvoden för 

Instruktörer ska beräknas. Vidare berättade hon att hon har för avsikt att ställa en fråga till 
sektionerna om vilka som är utbildningsansvariga inom sektionerna.  

 
§ 15  Nästa möte 
 Styrelsen träffas nästa gång den 15 mars, på avdelningens årsmöte. 
 
§ 16 Mötets avslutande 

Ordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
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Vid protokollet  
 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Gunilla Holm Nyberg, sekreterare 
 
 
 
 
 
 
Justerat:  
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Karin Wigert, ordförande 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Ewa-Lisa Hoel, justerare 
 
 
 
 
 
 
Bilagor 
§ 6 Rapporter 
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      Bilaga § 6 

Rapport inför styrelsens möte 21 januari 

Sekreteraren 

Årsmötesplaneringen är i full gång. Det har kommit in en del anmälningar om Championat. I år har vi, för 

första gången en hund som blivit Nordiska Utställningschampion under 2019.  

Här behövs ett beslut:  Nordisk Viltspårschampion får en svart Dalatupp. Min undran är om vi ska låta det 

Nordiska Utställningschampionatet vara en röd Dalatupp eller något annat?? 

Arbetet med att få till Verksamhetsberättelsen rullar på. Hur många championat vi ska premiera vet jag 

tidigast i månadsskiftet januari/februari och sedan återstår bokslutet som inte är klart än.  

Verksamhetsplanen är inte helt klar än.  

Jag skulle vilja väcka ett förslag vad gäller Dalarnas bästa Utställningshund:  
Ska vi i samband med 30-års jubiléet Instifta ett nytt vandringspris?  
(Årets bästa jakthund blir ju uppmärksammad med ”Allez Isabell´s Vandringspris.)  
Min tanke är att vi inhandlar ett lite finare pris en (tavla, statyett, ????) och gör en pärm som följer priset, 
på samma sätt som det andra vandringspriset, där alla ”segrare” sätter in ett kort på sin hund och 
beskriver hunden och meriten.   
 
Spaniel 
Inget att rapportera från Spaniel. 
 
Utställning 
Här jobbar vi för fullt med kommande Club Show. Har beställt speciella finalrosetter med kurbits på. 
Årets Utställningskommitté: Anki, Anna, Alma, Helena och Silvia. 
 

Utbildning 

Kurserna läggs ut fr.o.m mitten på v 6. Allteftersom jag får in fullständiga kursbeskrivningar.  
Skall skicka ut påminnelser till instruktörerna och samtidigt peppa på att det är många som vill gå kurs. 
 
Har fått bekräftelse på att Matilda Hedin är antagen till Ssrk Hs instruktörsutbildning. Matilda har tagit 
kontakt med mig bekräftat att hon fått kallelse. Hon har skrivit under utbildningsavtalet mellan Ssrk och 
henne. Det skall vara på väg med posten till mig i skrivande stund.  
Matilda ser fram emot att gå utbildningen. 
 
3ggr av 5 är nu gjorda i Lisselhaga ridhus. 
Det har varit ca 12-15 deltagare/timma. 
Min uppfattning är att det var lyckat att dela upp träningen i yngre och äldre hundar/grupp . 
Jag har skickat mail till Catharina Lundberg med en fråga om hon vill komma och ha spanielkurs, men har 
ej fått något svar än. 
 
Jubileumsgruppen 
Jubileumsgruppen har nu haft ytterligare en träff, där vi kom fram till följande:  

- Peter Dogwork är bokad till 15/3, innan årsmötet. 
- 9/5 Lilltorpet för familjedag/medlemsdag  
- 13 /6 Rankhyttan för KM, spökvandring och Jubileumsmiddag  
- 26/7 Lagtävling " lite på skoj". 
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Viltspår 
Inte mycket att rapportera 
Har varit på HS viltspårkommitté helg i Örebro och planerat samt sammanställt inför regelrevideringen. 
Vi har haft Dalarnas årliga viltspårmöte. Gått igenom 2019 och planerna för 2020. 
 
Ekonomi 
Agnes rapporter skickade i ett separat, vidarebefordrat mail.  
 
 

 


